# Al Batinah Development & Investment Holding Company. (S.A.O.G)



#### شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

التاريخ 16/16/2022

### الافصاح عن تطورات مشروع تأسيس الشركة التابعة شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية ش.م.م

إلحاقاً الي الافصاح السابق للمساهمين والصادر في تاريخ 2021/11/30م، نود ان نحيط المساهمين الكرام علماً بأخر تطورات مشروع تاسيس مصنع الادوية البيطرية والزراعية حيث تم الانتهاء من الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة على إقامة المشروع في تاريخ 250/6/13م، وإصدار السجل التجاري للشركة براسمال قدرة 250,000 ريال عماني موزع بنسبة 35 % لشركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع، ونسبة 35 % لشركة الفارابي للادوية البيطرية والزراعية المحدودة المسئولية وشركائها ومقرها سوريا- دمشق.

تم إختيار موقع اقامة المصنع في مدينة البريمي الصناعية وتعيين المهندس الاستشاري للمشروع للبدء في إعداد المخططات الهندسية ، وتبلغ التكلفة الاستثمارية المقدره للمشروع أثنين مليون ريال عماني تقريباً ، ويبدأ المشروع بعدد ستة خطوط إنتاج للادوية على شكل الحقن – السوائل والمعقمات – البودره – الكبسولات ، والمراهم ، الفيتامينات والمضافات العلفية ، ويهدف المشروع الى تغطية إحتياجات السوق المحلي والاسواق الخارجية من خلال وكلاء شركة الفارابي المنتشرين في عدد من الدول العربية والافريقية.

سيتم إدارة المشروع من جانب شركة الفارابي للادوية البيطرية والزراعية المحدودة المسئولية بسوريا وهي أحدى الشركات العربية الرائدة في هذه الصناعة ولديها خبرة تزيد عن 25 سنة ووكلاء منتشرين في عدد من الدول ، ستحرص الشركة على تقديم أفضل المنتجات ذات الجودة العالية والتي تلبّي احتياجات مربي الثروة الحيوانية وتطلعات كافة المهتمين في صناعة الدواء البيطري ، وسيتم البدء في تنفيذ المشروع بعد الانتهاء من اعداد المخططات الهندسية والمتوقع الانتهاء منها في الربع الثالث من العام الجاري.

سيتم إعلام المساهمين لاحقاً بتطورات المشروع في الوقت المناسب ، والله الموفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

المدير العام

## Al Batinah Development & Investment Holding Company. (S.A.O.G)



### شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

Date 16/6/2022

## <u>Disclosure of the developments of the project of establishing the subsidiary company</u> AlPharabi for Veterinary Medicines Agricultural Industries LLC

Refer to the previous disclosure issued on 30/11/2021, we would like to inform our valued shareholders about the latest developments of the project to establish a veterinary and agricultural medicines factory, where the necessary approvals from the concerned authorities to establish the project have been completed on 13/6/2022, and the commercial registration of the company has been extracted with a share capital of OMR 250,000 distributed as 65% for Al-Batinah Development and Investment Holding SAOG and 35% for AlPharabi for Veterinary Medicines Agricultural Company Syria and its partners. The location of the factory will be in Al Buraimi Industrial City, and the project consultant engineer was appointed to start preparing the engineering drawings.

The estimated investment cost of the project is approximately two million Omani Riyals. The project begins with six production lines for medicines in the form of injections - liquids and sterilizers - powder - capsules, ointments, vitamins and feed additives. The project aims to cover the needs of the local market and foreign markets through the company's agents deployed in Arab and African countries.

The project will be managed by AlPharabi Company for Veterinary and Agricultural Medicines Limited Liability Syria, Damascus which is one of the leading Arab companies in this industry and has experience of more than 25 years and agents spread in a number of countries. The company will be keen to provide the best high-quality products that meet the needs of livestock breeders and the aspirations of all Interested in the veterinary medicine industry.

The implementation of the project will start as soon as the engineering drawings are received and it's expected to be completed in the third quarter of this year.

The shareholders will be informed later of the project's developments in a timely manner.

Yours sincerely,

General Manager